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Protokół nr 40/2021 

 
z XL sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego odby tej w dniu 20 lipca 2021 

roku o godz. 12:00 z wykorzystaniem środków porozumiewania si ę na odległo ść 
(online), a zako ńczono o godz. 12:20 tego samego dnia. Przewodnicz ący Rady Miasta 
sesję prowadził z sali sesyjnej (niski parter) Urz ędu Miasta w Gorzowie Wielkopolskim 
przy ul. Sikorskiego 3-4.  

 
Sesję zwołano na wniosek Prezydenta Miasta Gorzowa Wielkopolskiego, który stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu.  
 
O terminie, miejscu i tematyce sesji powiadomiono radnych Rady Miasta poprzez doręczenie 
im zawiadomień w systemie esesja.  
 
Na ogólną liczbę 25 radnych w posiedzeniu wzięło udział 24. 
 
Obecni: 
1. Robert Anacki 
2. Marta Bejnar – Bejnarowicz 
3. Patryk Broszko 
4. Alicja Burdzińska 
5. Przemysław Granat 
6. Jan Kaczanowski 
7. Krzysztof Kochanowski 
8. Anna Kozak 
9. Halina Kunicka 
10. Marcin Kurczyna 
11. Albert Madej 
12. Tomasz Manikowski 
13. Piotr Paluch 
14. Sebastian Pieńkowski 
15. Tomasz Rafalski 
16. Oskar Serpina 
17. Jerzy Sobolewski 
18. Jacek Sterżeń 
19. Maria Surmacz  
20. Robert Surowiec 
21. Jerzy Synowiec 
22. Paulina Szymotowicz 
23. Piotr Wilczewski 
24. Grażyna Wojciechowska 
25. Radosław Wróblewski. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
Z-cy Prezydenta Miasta, pracownicy Urzędu Miasta.  
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Druk nr 738 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszarów 
położonych przy zachodniej granicy miasta na terenach leśnych. 

3. Druk nr 739 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za 
usuwanie i przechowywanie pojazdów na parkingu strzeżonym oraz kosztów powstałych 
w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 
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4. Druk nr 740 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 
w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn.„Przebudowa ul.Batalionu Zośka wraz 
z regulacją miejsc parkingowych”. 

5. Zakończenie obrad. 
 
Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Jan Kaczanowski otworzył sesję i przewodniczył jej 
obradom. Po powitaniu stwierdził wymagane quorum do obradowania i podejmowania 
prawomocnych uchwał oraz poinformował, że Radni otrzymali porządek obrad wraz 
z wnioskiem o zwołanie sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar-Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Maria Surmacz  
NIEOBECNI (2) 
Robert Anacki, Halina Kunicka  
 
Ad.2 Druk nr 738 – podj ęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wiel kopolskiego dla obszarów 
poło żonych przy zachodniej granicy miasta na terenach le śnych. 
 
Alicja Burdzińska – prosi o przedstawienie projektu uchwały, zalogowałam się na Komisję 
Gospodarki i Rozwoju, ale temat przeszedł bardzo sprawnie, nikt nie miał pytań, 
a chciałabym jednak poznać parę szczegółów abym była pewna jak mam głosować.  
Jacek Szymankiewicz – Z-ca Prezydenta Miasta – w imieniu Prezydenta Miasta zreferował 
temat, uzasadnienie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Alicja Burdzińska – nie jestem specjalistą w dziedzinie budownictwa, ale czytając materiały 
zwróciłam uwagę na zapis dotyczący budynków, czyli infrastruktura do wysokości 30 m. 
Proszę o wyjaśnienie, o jakie zabudowania czy obiekty chodzi. 
Jacek Szymankiewicz – proszę zwrócić uwagę na załącznik graficzny, tam jest korytarz 
technologiczny, w którym gazociąg może być zlokalizowany, chodzi o obiekty nie zabudowy 
budynkowej, a obiekty infrastrukturalne np. maszty związane z posadowieniem chociażby 
sieci elektro-energetycznej, to może być wspólny korytarz dla różnych przedsięwzięć 
infrastrukturalnych, pozwala na zlokalizowanie obok siebie różnej infrastruktury, także 
zmiana przeznaczenia i zmiana planów jest dokonywana jednocześnie. 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie 
pozytywnie przez Komisję Gospodarki i Rozwoju.  
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 738 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszarów 
położonych przy zachodniej granicy miasta na terenach leśnych. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki,  
 
Podjęta uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszarów położonych przy zachodniej 
granicy miasta na terenach leśnych, stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Ad.3. Druk nr 739 – podj ęcie uchwały zmieniaj ącej uchwał ę w sprawie ustalenia opłat 
za usuwanie i przechowywanie pojazdów na parkingu s trzeżonym oraz kosztów 
powstałych w razie odst ąpienia od usuni ęcia pojazdu . 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem wszyscy radni 
otrzymali, uzasadnienie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
zaopiniowany jednomyślnie pozytywnie przez Komisję Gospodarki i Rozwoju.  
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 739 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za usuwanie 
i przechowywanie pojazdów na parkingu strzeżonym oraz kosztów powstałych w razie 
odstąpienia od usunięcia pojazdu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki,  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za usuwanie i 
przechowywanie pojazdów na parkingu strzeżonym oraz kosztów powstałych w razie 
odstąpienia od usunięcia pojazdu, stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
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Ad.4 Druk nr 740 – podj ęcie uchwały w sprawie zaci ągni ęcia zobowi ązania na rok 
2022 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn.„P rzebudowa ul.Batalionu Zo śka 
wraz z regulacj ą miejsc parkingowych”. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem wszyscy radni 
otrzymali, uzasadnienie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. Ponadto projekt uchwały został 
zaopiniowany jednomyślnie pozytywnie przez Komisję Budżetu i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 740 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn.„Przebudowa ul.Batalionu Zośka wraz z regulacją 
miejsc parkingowych”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy 
Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki,  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn.„Przebudowa ul.Batalionu Zośka wraz z regulacją miejsc parkingowych”, 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.5. Zako ńczenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Jan 
Kaczanowski zamyka obrady XL sesji Rady Miasta dziękując radnym za udział. 
 
 
 

Przewodnicz ący Rady Miasta 
( - ) 

Jan Kaczanowski 
 
Przygotowały: 
Barbara Szkudlarek 
Małgorzata Matuszek 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


